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Verslag vergadering Inwonersplatform Scherpenzeel 

30-05-2024 

 

1. Opening  

Dhr. Op ’t Hof (voorzitter) opent de vergadering, heet alle aanwezigen van harte 

welkom, inzonderheid dhr. Kobes die als inspreker aanwezig is.   

 

2. Vaststelling van de agenda 

De agenda wordt conform het voorstel goedgekeurd en vastgesteld.  

                                                                              

3. Inspreekronde 

De heer Kobes wil een drietal zaken voorleggen aan het Platform. Als bewoner 

van Rembrandtlaan 25 heeft hij geconstateerd dat er sinds de herinrichting van 

de Eikenlaan meer autoverkeer door de Rembrandtlaan komt dan voor de 

renovatie. Hij heeft twee tellingen gedaan gedurende 24 uur. In september 2023 

passeerden 596 auto’s en in oktober 625 auto’s. Er zijn naar zijn waarneming veel 

busjes van ondernemers die hun opslag hebben in garageboxen in de wijk. Zijn 

vraag is of hier iets aan gedaan kan worden. Marco van Gastel stelt dat bijna 30 

auto’s meer geen schokkend gegeven is, tevens is het niet verboden een opslag 

in een garagebox te hebben. Dit laatste is mede een gevolg van te weinig 

bedrijfsruimte in Scherpenzeel. Veel kan hieraan dus niet gedaan worden. Wel 

zegt hij toe dat dit probleem meegenomen wordt in de reconstructie van de 

Wittenbergwijk in de jaren 2025-2027. Ook zegt hij op termijn een verkeerstelling 

in deze wijk toe.  

 

Een tweede punt van de inspreker is de parkeeroverlast die wordt ervaren van 

vooral het vrachtverkeer bij het laden en lossen bij Coatinc Anox. Ook hier is in 

eerste instantie niet zoveel aan te doen omdat vrachtauto’s nu eenmaal moeten 

lossen/laden en zo dicht mogelijk bij het desbetreffende perceel willen staan.  

Als derde punt heeft inspreker een vraag. Waarom is de vijver aan de 

Industrielaan maar voor de helft opgeknapt? Het antwoord luidt dat het 

Waterschap de andere helft nog in redelijk goede staat bevond.  

De heer Kobes wordt bedankt voor zijn inbreng.  

 

4. Vaststelling van de presentielijst 

- Met kennisgeving afwezig: Janny van Bentum, Jaco Geurts, Marga van der 

Lans, Anita Overeem, Wim van der Veer en Magda Vogel. 

- Aanwezig namens de gemeente: Mieke Gardenier, Marco van Gastel, Steven 

Griethuijsen en Bert Rigterink (boa) 
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5. Vaststelling verslag vergadering Inwonersplatform Scherpenzeel van 29-02-

2024. Zie bijlage 1.  

 

• Redactionele  en/of inhoudelijke opmerkingen en vaststelling 

Geen op- of aanmerkingen. 

Met inbegrip van deze opmerkingen wordt het verslag goedgekeurd en vastgesteld. 

•  Afwerken actiepunten 

- Actie 1. De boa heeft zich een paar keer gemeld op het adres van de inspreeksters, 

maar trof ze niet aan. Hij heeft gecontroleerd op de Stationsweg, maar constateerde 

geen noemenswaardige overtredingen. Wel stelde hij vast dat er weinig respect is 

voor voetgangers. De laseractie met de politie gaat er zeker komen, maar het tijdstip 

waarop is nog niet bekend. Marco voegt eraan toe dat er nog remmende 

maatregelen komen op de Stationsweg. Eerst zullen er presentatietekeningen 

gemaakt en bewonersavond(en) georganiseerd worden voordat er tot daadwerkelijke 

maatregelen zal worden overgegaan.  

- Actie 2. De voorzitter heeft de bekende attentie bij Andries Hendrikse als dank voor 

zijn inzet voor het Platform gebracht. Hij zegt ons allen daarvoor dank.                                                                                                                                                                                                                                                                                      

- Actie 3. Is afgehandeld.  

- Actie 4. Er wordt actie ondernomen op overhangend groen. Helaas is er maar één 

toezichthouder, dus de capaciteit is beperkt. 

Wat betreft de wettelijke breedte van de stoep, deze is inderdaad 1,20 m., maar dit is 

een richtlijn. Wel kunnen bewoners erop aangesproken worden om de stoep vrij te 

maken van overhangend groen. 

- Actie 5. Hierover is geen contact geweest met Cedric. De actie blijft staan. Actie 1. 

- Actie 6. Is afgehandeld.   

- Actie 7. We wachten de herfst af en zullen kijken hoe de korven er uitzien.  

- Actie 8. Nog niet bekend bij de gemeente. De actie blijft staan. Actie 2.  

-Actie 9/10. Deze punten komen bij agendapunt 9 aan de orde.  

-Actie 11. Dit punt wordt meegenomen naar de volgende vergadering als Magda wel 

aanwezig is. Actie 3.  

 

6. Bespreekpunten:  

a. Woonstede 

- Cedric heeft per 1 mei een andere functie gekregen en zal daarom geen 

deel meer uitmaken van het Inwonersplatform. Hij blijft als adviseur 

Seniorenhuisvesting bij Scherpenzeel betrokken. Zijn er vragen bij oudere 
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huurders van Woonstede dan kunnen zij verwezen worden naar de 

adviseur Seniorenhuisvesting van Woonstede. Hij wordt tijdelijk vervangen 

door Houssine Asrout.  

Per 1 juni is de nieuwe Woonconsulent van Woonstede voor de dorpen 

Ferdau Dozeman (fdozeman@woonstede.nl). Zij wordt ons nieuwe 

aanspreekpunt.   

                                                                                                           

b. Politie 

- Bij afwezigheid van de politie doet de boa verslag. Er zijn goede 

contacten met de jeugd. De 14- tot 17-jarigen zijn wat minder zichtbaar.  

- Recentelijk is er een vrij ernstig incident geweest bij het Cruijff Court. 

Hier is aangifte van gedaan. De daders waren niet uit Scherpenzeel 

afkomstig.   

c. Boa 

- Er worden zorgen geuit over auto’s die op ongebruikelijke tijden/plaatsen 

(o.a. achter ‘Selah’, Zuideinde) rondrijden. Er wordt gedacht aan dealers. 

Bert merkt op dat, indien mogelijk, kentekens moeten worden genoteerd 

en doorgegeven.  

d.   Plaatsen van meer bomen (b.v. ’t Boschstuk en Renes en mogelijk    

meer plaatsen (Els Dekker) 

- Dit wordt doorgegeven aan de boombeheerder. Marco merkt wel op dat er  

altijd een voorbehoud is voor het plaatsen van bomen in verband met 

mogelijke leidingen. Ook moet een boom genoeg leefruimte hebben en 

moet er budget zijn. Actie 4.   

 e.   Uitbreiding pilot kroonringen voor de PMD-zakken (Els Dekker) 

- Mieke heeft dit nagevraagd. De actie wordt weer opgepakt. Het moet dan 

door de bewoners zelf aangevraagd worden. Duidelijk moet aangegeven 

worden aan welke lantaarnpaal men wenst dat de kroonring bevestigd wordt. 

Er wordt dan nagegaan of dit mogelijk is. Het verzoek moet worden ingediend 

via De website van de gemeente, als de campagne weer komt. Daar wordt het 

inwonersplatform van op de hoogte gesteld.  

 

7. Aangevulde lijst gegevens leden Inwonersplatform (bijlage II) 

De voorzitter verzoekt eventuele fouten aan hem door te geven. Eventuele 

wijzigingen worden door hem aangebracht en met het (voorlopig) verslag 

meegestuurd. Actie 5.  
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8. Ontwikkelingen aangaande toekomst Inwonersplatform 

Geen opmerkingen. 

 

9. Wijkschouw-Oost en -West 

a. De wijkschouw van 1 juni kan niet doorgaan. Er is vergeten om een en 

ander in de Scherpenzeelse Krant te plaatsen. Afgesproken wordt dat de 

nieuwe datum D.v. 6 juli wordt. Peter vraagt Wim van der Veer. Aline van 

de Weerd hoopt ook te komen. Actie 6.  

b. Is afgehandeld en rondgestuurd. 

c. Is afgehandeld.  

d. De datum van Wijkschouw-West wordt vastgesteld op D.v. 7 september 

2024. Dit blijft ongewijzigd. 

e. Janny van Bentum heeft aangegeven op de nieuwe datum ter 

voorbereiding, 17 augustus, niet te kunnen.  

f. De datum ter voorbereiding wordt 17 augustus. Henk hoopt er te zijn, Aart 

spreekt een misschien uit. Peter zal Magda in plaats van Janny vragen. 

Actie 7.  

 

10.  Andere bespreekpunten 

- Er is een mail binnengekomen op 30-05 van een bewoner van de Spechtlaan 

(de notulen komen op de website dus namen noemen is niet wenselijk) over 

achterstallig tuinonderhoud op de Spechtlaan 21 en 22. Dit is een bekend probleem. 

Politie en boa kunnen hier geen actie ondernemen omdat er geen gevaar voor de 

volksgezondheid is. Dit dient door Woonstede opgepakt te worden. De voorzitter 

neemt per mail contact op met Woonstede en doet bericht aan de melder. Actie 8.  

- Aart vraagt naar het pad rond boerderij de Wittenberg. Dit pad is afgesloten 

voor wandelaars. Van wie is deze grond. Er wordt geopperd dat dit van Landgoed 

Scherpenzeel is. Maar mogelijk is het particulier eigendom. Ook merkt hij op dat het 

gras op de hoek bij de VOA erg hoog staat. Marco deelt mee dat dit half juni 

meegenomen zal worden in de volgende maaironde. 

- Peter geeft aan dat het pad achter langs ‘Selah’ (Zuideinde) en de uitgebreide 

begraafplaats naar het Valleikanaal aan het dichtgroeien is. De gemeente gaat er 

aandacht aan besteden en uitzoeken wie eigenaar is.  Actie 9.  

- Henk vraagt aandacht voor het lawaai en de overlast van een ongelijk liggende 

put op de Industrielaan ter hoogte van Interface. Opgemerkt wordt dat dit gemeld 

moet worden via Buiten Beter met foto.  

 

11.  Rondvraag  

- Gerrie vraagt aandacht voor het fenomeen Cybercrime. Bert is samen met 

Alfred Haaksma (bibliotheek) bezig om hierover voorlichting te geven.  
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12. Sluiting. 

De voorzitter sluit de vergadering en bedankt iedereen voor zijn of haar inbreng.  

 

 

Nota bene: datum volgende vergadering D.v.: do 29-08-2024 

 

 

Actielijst (30-5-2024) 

1. Woonstede: stand van zaken aangaande aanbrenging van verlichting in de 

brandgang bij ’t Boschstuk 61? (Mevr. H. Roest). 

2. Gemeente: nagaan wie verantwoordelijk is voor schoonmaak gft-bakken op 

de parkeerplaats Groot Wallenburgh (Mevr. E. Verweij-Holtkamp). 

3. Mieke/Magda: hulp aan Magda bij wijziging Facebookpagina. 

4. Gemeente: doorgeven locaties voor het plaatsen van bomen. 

5. Op ’t Hof: wijzigen en doorgeven lijst gegevens leden Inwonersplatform. 

6. Op ’t Hof: vraagt Wim van der Veer voor Wijkschouw 6 juli. 

7. Op ’t Hof: vraagt Magda voor voorbereiding Wijkschouw 17 augustus. 

8. Op ’t Hof: legt Woonstede situatie Spechtlaan 21 en 22 voor en doet bericht 

aan mevr. Hooijer.  

9. Gemeente: bekijkt situatie dichtgroei pad achter ‘Selah’ en begraafplaats. 

 


